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Abstract (en)
The device (1) has an interior space i.e. pressure space (11), comprising a cooking space (10), and microwave sources (22, 23) comprising an
oscillator device for generating microwaves. A coupling element of the source couples the microwaves produced in the oscillator device, from the
microwave sources. The coupling element guides the coupled microwaves to portals (24, 25) in a wall or side wall part (8) of the interior space. The
microwaves are directly radiated from the portals into the interior space. The portal comprises a cover made of dielectric material. An independent
claim is also included for a method for emitting microwaves inside a cooking device.

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft ein Gargerät (1), umfassend einen Innenraum (10,11), der zumindest einen Garraum (10) aufweist, und zumindest eine
Mikrowellenquelle (22,23), die eine Oszillatorvorrichtung zum Generieren von Mikrowellen und zumindest ein Auskoppelelement (27,33) zum
Auskoppeln der in der Oszillatorvorrichtung erzeugten Mikrowellen aus der Mikrowellenquelle umfasst, wobei das Auskoppclelement (27,33)
die auszukoppelnden Mikrowellen zu einer Pforte (24,25) in einer Wand oder einem Wandabschnitt (8) des Innenraums (10,11) führt und die
Mikrowellen aus der Pforte (24,25) direkt in den Innenraum (10,11) abstrahlen lässt; sowie ein Verfahren zur Abstrahlung von Mikrowellen.
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